
 

 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 1. juni 
 
 
Fraværende: Malene 
Godkendelse af dagsorden: Ingen dagsorden – kort infomøde og evaluering af denne 
bestyrelses arbejde. 
 
Info fra ledelsen:  

- Anne Kranker er fra næste år ansat på fuld tid. 

- På baggrund af skolens og forvaltningens redegørelse har STUK valgt at fravige et 

kommende tilsyn af Nørre Vedby Skole og Børnehus. 

- UVM varsler ændringer for næste skoleår, kvalitetsrapporten afløses af 

skoleudviklingssamtaler, ny uddannelsesparathedsvurdering, nationale test planen 

ændres og afløses af en lineærtest, elevplaner erstattes af en meddelelsesbog. 

- Det er besluttet at Børnehuset fra næste år tilbyder frokostordning. Køkkenet i 

Børnehuset skal derfor renoveres inden 1. jan. 

- Den kommunale plan for Pæd. Tilsyn af Børnehuset har opstart i efteråret 2022 

- 10. juni er der sommerfest i Børnehuset 

- Der er planer for ekstra overdækning i forbindelse med SFOén 

- Vores Vild Guldborgsund projekt har været til bedømmelse i denne uge. 

- Indskolingen har skov-skole den 8., 9. og 10. juni 

- KHK skal fortsætte sin bevægelsesvejleder-uddannelse i kommende skoleår. 

- Autismeafdelingen udvider til 7 klasser i kommende skoleår grundet mange sene 

visitationer til tilbuddet. Pt. er 47 elever indskrevet i tilbuddet. 

- Der er afholdes pt. ansættelsessamtaler til både lærer- og pædagogstillinger i 

autismeafdelingen. 

- I næste uge afholdes der sommerfest i autismeafdelingen. Blodbøgen skal plantes i den 

forbindelse. 

- Dimissionen afholdes den 16. juni for almen afdelingen 

- 9. klasse har afholdt sidste skoledag den 20. maj 

- Fagfordelingen for almen afdelingen er afsluttet 

- Der er sidste skoledag den 24. juni 

- Der arbejdes med etablering af et stort fælles areal i Vigen. Her arbejdes med at 

etablering af et udendørsundervisningslokale.  

 
Evaluering af denne bestyrelses arbejde. 

- Postkort med gode råd til den nye bestyrelse 

 


